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Kjære innbyggere 
 

I 2010 var det god aktivitet på Kvitsøy og i den sammenheng kan det nevnes ny 

ferjekai, aktivitetshall, ekstra hurtigbåtavgang, samt mye bra kulturell aktivitet 

inkludert åpning av ny kultursti. Bak realiseringen av mange prosjekter ligger det 

mye arbeidet som ikke er synlig. Som ordfører er min viktigste jobb å tale 

Kvitsøy sin sak i ulike arenaer, både offisielle og uoffisielle.  

 

Av de offisielle arenaene er det spesielt innenfor alle de områdene vi deltar i 

interkommunalt samarbeid som er viktige å følge opp. Som en mindre kommune 

er det på mange områder mer hensiktsmessig å samarbeide med andre som har 

gode fagmiljøer som kan støtte opp og supplere våre egne fagfolk. Her vil jeg 

også fremheve innsatsen til administrasjonen i kommunen for å få til gode og 

kreative samarbeidsordninger med andre kommuner på mange felt. I det hele tatt har det nærmest blitt 

en egen vitenskap å "krongle" seg gjennom systemet for å oppnå gode vilkår og ordninger for 

kommunen innen ulike områder. I den sammenhengen er det en fordel med et godt nettverk hvor man 

kan presentere og argumentere for våre saker og ønsker. Når man deltar mye på ulike arenaer både 

utenfor og i kommunen ser man også begrensningene i lokaldemokratiet ettersom staten etter hvert 

styrer uforholdsvis mye. Oftere enn før opplever vi som lokalpolitikere at statlige regler står i veien for 

fornuftige lokale løsninger, noe som kan være uheldig for den videre utviklingen av lokalsamfunnet. 

 

Den nye aktivitetshallen ble åpnet i fjor etter stor innsats av kommunens administrasjon, politikere, 

sponsorer og ikke minst alle frivillige som stilte på dugnad i hallen. Som ordfører er det noe av det 

fineste jeg opplever når mange tar i et tak for fellesskapets beste. Dette er en aktivitetshall for hele øya 

og tilbyr aktiviteter for alle aldersgrupper. Dette er et økonomisk løft for kommunen som gjennom 

forebygging, bedre helse og økt livskvalitet i fremtiden vil kunne bli en god investering for 

Kvitsøysamfunnet. Det er flott å se at de frivillige lag og organisasjoner har tatt hallen i bruk og har 

utvidet sitt i fra før av store aktivitetstilbud. 

 

Dette er min siste årsmelding etter 10 år som ordfører og jeg vil derfor benytte anledningen å takke for 

all støtte og gode innspill fra innbyggerne. Jeg vil også takke mine nærmeste medarbeidere, 

varaordførerne Leif Ydstebø og Kai H. Kvilstad og rådmann Andreas Polster for godt og konstruktivt 

samarbeid. 

 

For 10 år siden (13. juni 2001) hadde Kvitsøy besøk av Kong Harald og Dronning Sonja. Det ble mitt 

første store oppdrag som ordfører som jeg minnes med glede. I denne forbindelse vil jeg avslutte med 

å sitere Kong Harald i hans nyttårstale i 2009 "Vi må alle, hver på vår måte, ta ansvar for å bygge og 

bevare det Norge vi ønsker. Til syvende og sist kan vi ikke kreve mer av vårt samfunn enn det vi selv 

er villige til å yte". 

 

Jeg ønsker dere alle en god sommer. 

 

 

Ole Olsen 

Ordfører 
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Kjære innbyggere!   

Kvitsøy aktivitetshall ble ferdigstilt sommeren 2010! Prosjektet ble planlagt og gjennomført på en 

grundig og knirkefri måte, her kan alle involverte være stolte over både prosessen og produktet som 

bygda har fått. Hvilken aktivitet det har vært i hallen etter den storslåtte åpningen! Både unge og eldre 

har brukt hallen i et omfang som mange ikke hadde trodd på forhånd.  

 

2010 har også vært preget av mye planarbeid. Rullering av kommuneplanen er påbegynt, og i et 

konstruktivt samarbeid med kommunens innbyggere og politiske miljøer har administrasjonen 

utarbeidet et kommuneplanutkast som danner et meget godt grunnlag for Kvitsøysamfunnets videre 

utvikling. Kommuneplanrulleringen er ikke avsluttet enda, men det meste av arbeidet ble gjort i 2010. 

Det samme gjelder for reguleringsplanen for Melingsgården, og for kommunens pleie- og 

omsorgsplan.  

 

Det er svært gledelig å se et stort engasjement i befolkningen. Ved folkemøte i forbindelse med 

kommuneplanen var det et frammøte på ca. 20 % av den voksne befolkning, og engasjementet var 

stort. Det store flertallet frammøtte var enige om at Kvitsøy befolkningen har det best som egen 

kommune, at framtidig innbyggertall bør ligge på ca. 700 innbyggere og at det fantastiske Kvitsøy-

landskapet må bevares. 

 

Tjenestene til innbyggerne har også i 2010 holdt god standard. Selv om rekruttering i diverse 

fagstillinger med høyt utdanningsnivå er vanskelig, har vi i 2010 hatt alle stillingshjemler besatt med 

de profesjoner som er nødvendig for å utføre en forsvarlig og god jobb. I rekrutteringsarbeidet 

befinner Kvitsøy seg i en ”konkurransesituasjon” med nabokommunene Stavanger, Rennesøy og 

Randaberg. 

 

Ved siden av kommuneplanleggingen er økonomiplanleggingen og -oppfølgingen noe av det viktigste 

kommunen må mestre for å skape grunnlag for gode tjenester og utvikling. I sammenligning med 

andre mindre kommuner er Kvitsøy kommune en lavinntektskommune. Statens inntektssystem gir 

ikke spesielt god uttelling for Kvitsøy sin del, og Kvitsøy kommune er ingen ”kraftkommune” med 

store ekstraordinære skatteinntekter. Likevel har kommunen de siste 12 år hatt svært gode 

driftsresultater, og kommunens gjeld ligger fortsatt på et lavt nivå, sammenlignet med andre 

kommuner. Også 2010 ga et økonomisk driftsresultat som ble bedre enn forventet. Driftsregnskapet 

viser et overskudd på nesten 4 % av omsetningen. Kvitsøy kommune har oppnådd slike resultater over 

tid, og dette er resultat av et godt og ikke minst tillitsfullt samarbeid mellom mange aktører i 

kommuneledelsen. Kommunens administrative ledelse og de enkelte budsjettansvarlige 

avdelingsledere må opptre kompetent og lojalt overfor kommuneøkonomien som helhet. Politikere må 

ha tillit til dette arbeidet, og kommunestyret må vise politisk kløkt til å vedta bare de prosjekter som er 

forsvarlig ut fra kommunens økonomiske bæreevne. Dette samarbeidet har fungert svært bra gjennom 

mange år, fordi alle involverte parter har forstått nevnte forutsetninger. 

 

Også i 2010 har Kvitsøy samfunnet utviklet seg på en god måte. Ved siden av gode basistjenester som 

kommunens ansatte arbeider for, har vi fått en aktivitetshall med tilhørende park, vi har kommet 

videre i samfunnsplanleggingen og vi har hatt god kontroll på økonomiforvaltningen.  

 

Takk til alle kommunens ansatte, politikere og innbyggere som med sitt engasjement har bidratt til 

nok et godt år for utviklingen av Kvitsøy kommune. 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

Andreas Polster 

Rådmann 
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KOMMUNENS ØKONOMISKE SITUASJON I 2010 
 

Tabellen under gir en oppsummering av hovedtallene for regnskap 2010 sammenliknet med 2009. 

Tallene med ”minustegn” leses som inntekter. 

 

Driftsresultat 2009 - 2010 
 

  
Regnskap 2009 Budsjett 2010 

(revidert) 

Regnskap 2010 Noter/ 

avvik: 

Drift 

Skatt på formue og inntekt 

Eiendomsskatt 

Rammetilskudd m.v.  

Andre driftsinntekter 

 

-10 214 

-1 350 

-21 875 

-13 263 

 

-10 700 

-950 

-21 600 

-13 646  

 

-10 567 

-927 

-21 831 

-15 830 

 

 

 

 

1. 

Sum driftsinntekter -46 702 -46 896 -49 155  

Lønn og sosiale 

utgifter/pensjon  

Avskrivninger 

Fordelte utgifter 

Andre driftsutgifter 

 

29 880 

1 870 

-1 160 

12 698 

 

31 455 

1 457 

-1 291 

12 850 

 

31 003 

1 587 

-1 258 

14 450 

 

 

 

 

1. 

Sum driftsutgifter 43 288 44 471 45 782  

Brutto driftsresultat -3 414 -2 425 -3 373  

Renter og avdrag 

Renteinntekter  

Renteutgifter   

Avdrag på lån  

 

-1 562 

649 

649 

 

-1 597 

874 

900 

 

-1 437 

727 

881 

 

Netto renter og avdrag 

Motpost avskrivninger 
-263 

-1 870 
177 

-1 457 
172 

-1 587 

 

NETTO 

DRIFTSRESULTAT 
-5 547 -3 705 -4 789 2. 

Bruk av avsetninger/fond -2 718 -2 651 -2 632  

Sum avsetninger 5 714 5 714 5 619  

ÅRETS OVERSKUDD 

(avsatt på disposisjonsfond) 
-2 552 -642 -1 799 

 

Tall i hele tusen 

 

Noter: 

1) 1,9 millioner avvik skyldes at vi har byttet kommunal fakturering fra Lyse tilbake til Kvitsøy 

kommune. Alle inntekter/utgifter var pga. ”Lyse-fakturering” ikke budsjettert. 

2) Netto driftsresultat er ”kunstig” høyt fordi all momskompensasjon fra investeringsutgiftene våre 

må føres i driftsregnskap. De blir deretter overført til investeringsregnskapet. 
 

 

Konklusjon driftsregnsregnskap 2010: 
Regnskapet viser et betydelig høyere driftsoverskudd enn budsjettert - 1,8 millioner mot 640 000. 

Resultatet er gledelig og budsjettavviket skyldes hovedsakelig noen få forhold; 1) På ca. 25 millioner 

lønnsutgifter er det besparelser på kr 250.000,- (1 %), 2) premieavvik som KLP beregner ble 

200.000,- høyere enn anslått, 3) vi fikk om lag 250.000,- høyere sykepengerefusjon (inkl 

svangerskapspenger) enn antatt, 4) summen av skatt og rammetilskudd var 100.000,- kroner høyere 

enn budsjettert. 
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Investeringer i 2010 
Investeringsbudsjettet for 2010 er preget av det videre arbeidet med aktivitetshallen/parken. Prosjektet 

er i skrivende stund enda ikke avsluttet. Det forventes at når alle vedtatte investeringer er realisert, vil 

det økonomiske resultatet være noenlunde i samsvar med det opprinnelige budsjettet, inkludert alle 

etterfølgende vedtak som har betydning for økonomien i prosjektet.  

 

Fra regnskap 2009 dro vi med et underskudd for aktivitetshallprosjekt som må dekkes i regnskap 

2010. Ellers har vi utstående fordringer mot Fylkeskommunen på 1,8 millioner (tilskudd til 

kulturbygg) som etter planen skal komme i 2011 og 2012.  

 

Planlagte investeringsprosjekter som for eksempel nye utbedring av avløpskummer og styringsanlegg 

er gjennomført i 2010. Andre investeringsprosjekter ble ikke gjennomført. Her dreier det seg om 

innkjøp av minibuss og oppgradering av lekeplassen i Vollsøy. 

 

Investeringsregnskapet for 2010 viser et netto underskudd på 1.480.000,-. Underskuddet foreslås 

finansiert med låneopptak på 1.500.000,-. Se ellers vedlagte investeringsregnskap for 2010. 
 

 

Langsiktig gjeld  
 

 31.12.08 31.12.09 31.12.10 

Sum langsiktige lånegjeld  12 839  16 051  21 159  

Tall i hele tusen 
 

 

Fondsbeholdning 
 

 31.12.08 31.12.09 31.12.10 

Bundne driftsfond 1) 1 374 1 535 1 728 

Ubunden investeringsfond 2) 0 0 0 

Bunden investeringsfond 3) 190 1 440 1 192 

Disposisjonsfond 4) 4 576 6 472 6 214 

Sum fond 6 140 9 447 9 134 
Tall i hele tusen 

 

Noter: 

1) Fondet er bundet til bestemte formål og kan ikke endres av kommunestyret, for eksempel 

øremerket psykisk helsevern, næringsfond mv. 

2) Fondet er til kommunestyrets frie disposisjon til investeringsformål. 

3) Bruk av fondets midler er bundet til bestemte investeringsformål. Her er det avsatt midler fra 

Statens vegvesen til bygging av ventehuset på ferjekaien. 

4) Frie midler til driftsformål, evt. investeringer. 
 

 

Fri likviditet 
 

 31.12.08 31.12.09 31.12.10 

Sum bankinnskudd 7 075 9 268 7 551 

Bundet skattetrekksmidler 966 1 039 1 038 

Bundne fondsmidler 1 564 2 975 2 920 

Ubrukte lånemidl. husbank 1 147 1 012 1 012 

Fri likviditet 3 398 4 242 2 581 
Tall i hele tusen 
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KOSTRA – økonomiske nøkkeltall 2009 - 2010 

 

 

 

Kvitsøy 

2009 

Kvitsøy 

2010 Finnøy Rennesøy Bokn Forsand Rogaland Norge 

Finansielle nøkkeltall         

Brutto driftsresultat i prosent av brutto 
driftsinntekter 

 
6,6 6,8 -3,5 1,5 5,1 -3,7 -0,8 1,4 

Netto driftsresultat i prosent av brutto driftsinntekter 10,7 9,8 0,2 0,8 3,7 11,2 1,4 2,3 

Langsiktig gjeld i prosent av brutto driftsinntekter 131,9 144,7 160,7 212,9 149,3 168,7 166,4 180,8 

Arbeidskapital i prosent av brutto driftsinntekter 14,7 13,9 18,6 34,4 28,7 100 15,1 22,9 

Frie inntekter i kroner per innbygger 60362 61366 45397 36196 52845 53877 33621 35017 

Netto lånegjeld i kroner per innbygger 17865 25924 20634 59989 33481 74094 26431 38854 

Prioritering 
        

Barnehage, utg. pr. innbygger 1-5 år i kroner 33452 31577 29317 23424 33245 62962 17764 16527 

Grunnskoleopplæring, per innbygger 6-15 år 138044 130479 115532 85778 111900 131790 85100 87504 

Kommunehelsetjenesten, utg. pr. innbygger 3391 3977 2846 1846 3918 3878 1598 1811 

Pleie- og omsorgtjenesten, utg. pr. innbygger 14446 14176 15659 11002 16454 29736 12525 13612 

Sosialtjenesten pr. innbygger 20-66 år netto utgift. 369 423 698 1205 1450 771 2244 2491 

Innbygger 0-17 år, barneverntjenesten 1706 1745 9460 4494 1539 14573 5284 5822 

Administrasjon og styring i kr. pr. innb. 14082 13625 7158 4965 6631 16047 3314 3599 

         

Dekningsgrad         

Andel barn 1-5 år med barnehageplass 93,5 88,5 88,6 86,2 84,9 87,2 87,8 89,9 

Andel elever, spesialundervisning, prosent 4,4 5,6 9,7 8,9 11,5 6,2 7,2 8,2 

Legeårsverk pr 10 000 innbyggere 13,2 15,2 13,7 9,1 11,9 18,9 8,5 9,5 

Fysioterapiårsverk per 10 000 innbygger 10 10 5,1 6,4 7,5 7,1 6,6 8,5 

Andel plasser i enerom i pleie- og omsorg 81,8 81,8 100 100 81,8 100 91,9 93,5 

 

 

Kostra oversikten viser at Kvitsøy kommune skiller seg ut på noen områder: 

Kvitsøy har et meget bra netto driftsresultat og fortsatt relativ lav langsiktig lånegjeld til tross for 

bygging av aktivitetsparken. Men, noen prosent (ca. 5 %) av netto driftsresultatet er knyttet til 

momsrefusjon fra aktivitetspark prosjektet. Disse ”refusjonsinntektene” må føres i driftsbudsjett og 

”forvrenger” bildet betydelig. Disse regnskapsregler gjelder selvfølgelig alle kommuner, og er et godt 

eksempel hvordan KOSTRA tallene kan være misvisende. 

 

 

 

OBS! Kostra oversikten relaterer seg til første regnskapsrapportering fra februar 2010. I alle 

kommuner er det foretatt justeringer i forbindelse med den endelige regnskapsavslutningen! 

Det vil si at ikke alle tallene i tabellen er helt korrekte. 
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POLITISK VIRKSOMHET 2010 

 

Politiske saker 2010 
Formannskapssaker 
 

1/10 Støtte til losskøyta Kvitsøy 1  

2/10 Kvitsøy næringsfond – samarbeid Greater Stavanger  
3/10 Søknad om støtte til biljardturnering  

4/10 Nye fotballmål 2010  

5/10 Forslag til avtaler med grunneiere - Regulering av 
Melinggården 

6/10 Årsmelding/regnskap 2009  

7/10 Kvitsøy Aktivitetspark - finansiering 
8/10 Tertialrapport - mai 2010  

9/10 Næringsfondsøknad 2010 - søknad Tommy Høie  

10/10 Søknad om kjøp av tomt Nøstvollvågen gnr 17/122 
11/10 Valg av medlemmer til kommuneplanutvalg  

 kommuneplan for Kvitsøy 2010-2022 

12/10 Søknad om ekstraordinære midler - Amatørkorpset 
13/10 TV- aksjonen 2010 - Flyktninghjelpen  

14/10 Justering av eierbrøk – Brannvesen Sør-Rogaland  

15/10 Budsjett 2011 - økonomiplan 2011 - 2015  
16/10 Revidering av delegeringsreglement  

17/10 Forespørsel om kjøp av areal - gnr 18/9 - Siri Erga  
18/10 Oppgradering av bad 2. etg. - Haalandshuset  
 
 

Kommunestyresaker  
 

1/10 Oppstart av arbeid med kommuneplan for Kvitsøy  
 2010-2022  

2/10 Reguleringsplan Vollsøy boligfelt - Kåre Nordbø  

3/10 Kommunens administrative organisering - opprettelse  
 av kulturavdeling 

4/10 Kvitsøy som fairtrade kommune  

5/10 Delegasjon av myndighet - havne og farvannsloven  
6/10 Delegasjon av myndighet etter matrikkelloven  

7/10 Høringsuttale til omklassifisering av ferjekaien 

8/10 Bevilgning for anlegging av rør  
9/10 Kommuneplan for Kvitsøy 2010-2022  

10/10 Kvitsøy Aktivitetshall - driftskonsept  

11/10 Parkeringsplass "Myrå" - driftsplan  
12/10 Opprettelse av adresser i Kvitsøy kommune  

13/10 Høringsuttalelse bompengefinansiering Rogfast  

14/10 Søknad reguleringsendring av gnr 20/106, Grøningen 
15/10 Supplering av nemnder/utvalg - Ryfylke friluftsråd  

16/10 Årsmelding/regnskap 2009  

17/10 Selskapskontroll IVAR IKS  
18/10 Økning av festeavgift  

19/10 Årsrapport fra skatteoppkrever 2009  

20/10 Årsmelding for kontrollutvalget 2009  
21/10 Reguleringsendring Leiasundet - varsel om  

 planoppstart og forslag til områdeavgrensing 

22/10 Fastsetting av valgdag for kommunestyre- og  
 fylkestingsvalg. 2011  

23/10 Tertialrapport - mai 2010  

24/10  Felles kultursatsing i Rogaland  
25/10  Kommuneplan for Kvitsøy 2010-2022 - planprogram  

26/10 Høringssuttalelse til søknad om konsesjon for  

 demonstrasjonsanlegg for offshore vindkraftverk i  
 Kvitsøy kommune. 

27/10 Finansreglement for Kvitsøy kommune  
28/10 Fartsgrenser på fylkesveger - forslag til endring  

 i Kvitsøy kommune 

29/10 Søskenmoderasjon for barn i barnehage og SFO  
30/10 Gebyrregulativ for behandling av saker etter ny  

 plan- og bygningslov 

31/10 Justering av eierbrøk – Brannvesenet Sør-Rogaland  
 

 

 

 

32/10 Søknad om fritak fra verv Ryfylke friluftsråd  
33/10 Utvidelse av meddommerutvalget  

34/10 Rullering av plan for forvaltningsrevisjon 2008-2011  

35/10 Grieg Seafood - søknad om ny lokalitet. Eime  
36/10 Søknad om midler til tilbygg - Kvitsøy bedehus  

37/10 Kvitsøy Aktivitetspark - økonomi  

38/10 Budsjettregulering desember 2010  
39/10 Budsjett 2011 - økonomiplan 2011 - 2015  

40/10 Godtgjørelse politikere, perioden 2011-2015  

41/10 Reguleringsplan Melingsgarden  

42/10 Reguleringsendring Vollsøy  

43/10 Revidering av delegeringsreglement  

44/10 Strategiplan for den kulturelle skolesekken  
45/10 Forvaltningsrevisjon habilitet  

46/10 Årsplan for kontrollutvalg 2010  

 

 
Saker teknisk utvalg  
 

1/10 Klage på avslag disp tilbygg, Gundersen, 19/69 

2/10 Søknad oppføring fritidsbolig – Håland, 17/10 
4/10 Reguleringsendring reguleringsplan Vollsøy  

5/10 Mindre vesentlig endring – reg. plan Naustvollvågen  

6/10 Oppføring av naust/sjøhus – Meling, 17/23 
7/10 Del. av myndighet til rådmann - matrikkelloven  

8/10 Del. av myndighet til rådm.- havne- og  farvannslov 

9/10 Kommuneplan for Kvitsøy 2010-2022. Utkast til  

 planprogram til høring/offentlig ettersyn 

10/10 Reguleringsendring - reguleringsplan Leiasundet  

 varsel planoppstart og forslag områdeavgrensing 
11/10 Melding om uthus – Haaland, 18/23 

12/10 Deling av eiendom, Skjæret – Nøstvold, 17/1 

13/10 Søknad om boder ved fritidsbolig - Nevland, 19/ 73 
14/10 Tilsyn med byggesaker - Fuglestein, 15/27  

15/10 Områdereguleringsplan for Melingsgarden. 1. gangs  

 behandling utlegging til offentlig ettersyn / høring 
16/10 Reguleringsendring Vollsøy  

17/10 Klage på vedtak 05/10 i teknisk utvalg. Mindre  

 vesentlig endring reguleringsplan Naustvollvågen 
18/10 Søknad om disp. for renovering av anneks, 20/ 93 

19/10 Klage på vedtak 38/09 i teknisk utvalg. Klager –  

Rogaland Fylkeskommune, Tiltakshaver - Kåre 
Haugen, gnr 15 bnr 39 

20/10 Områdereguleringsplan for Melingsgarden. 1. gangs  
 behandling utlegging til offentlig ettersyn / høring 

21/10 Rammesøknad venterom Vollsøy ferjekai – 17/ 48 

22/10 Klage på vedtak i TKU sak 14/10 – gnr 15, bnr 27 
23/10 Områdereguleringsplan for Melinggarden 2. gangs  

 behandling i teknisk utvalg 

24/10 Disp. søknad for oppføring av garasje, Ydstebø 16/ 
47 

25/10 Disp. for utskilling av tomt – Ydstebø, 20/2  

26/10 Riving og rammetillatelse til oppføring enebolig –  
 Pedersen, 19/78 

27/10 Reguleringsendring Vollsøy  

28/10 Områdereguleringsplan for Melingsgarden - 2. Gangs  
 behandling i teknisk utvalg (utsatt 9.9.10). 

 

 

Kulturrådssaker  
 

1/10 Kulturmidler 2010 

2/10 Kulturminnedag 
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Kommunens politiske utvalg 
 

Politisk organ Leder Hovedoppgaver 

Kommunestyre Ole Olsen Overordnet politisk organ, kommuneplan, budsjett 

Formannskap Ole Olsen Planutvalg, økonomiutvalg, personalutvalg 

Teknisk utvalg Erling Haaland Komm. planlegging, plan- og bygningslov, vei, 

vann, kloakk 

Kontrollutvalg Lauritz Ydstebø Kontrollere kommunens virksomhet i samarbeid 

med revisjonen 

Kulturråd Anders Nordbø Kulturmidler, kulturpris, byggeskikkpris mv. 

Eldreråd Solveig Sande Fremme de eldres interesser politisk, aktiviteter for 

eldre 

 

 

Politisk møteaktivitet 2010 
 

Politisk organ Ant. møter Politisk organ Ant. møter 
Kommunestyre 7 Formannskap 6 

Teknisk utvalg 7 Kontrollutvalg 4 

Kulturråd 2 Eldreråd 5 
 

 

Kommunestyrets sammensetning 
Kommunestyret på Kvitsøy består av 15 representanter fordelt på to lister. Felleslisten KRF/Frie 

borgerlige har 9 representanter, mens AP/Tverrpolitiskgruppe har 6 representanter. Ole Olsen er 

ordfører. Leif Ydstebø er varaordfører og gruppeleder for Felleslisten KRF/Frie borgerlige, mens Kai 

H. Kvilstad er gruppeleder for AP/Tverrpolitiskgruppe. 

 

 

KRF/FB Mobilnr. Tlf. privat Tlf arbeid E-post 

Ole Olsen 48038317 51735344 51735130 ole@thormeling.no 

Leif Ydstebø 90917941  51832171 leif.ydstebo@ivar.no 

Bodil Kolnes Olsen 48172449 51735160 51735397 bodil.kolnes.olsen@kystverket.no 

Erling Haaland 90148795   ehaa@iris.no 

Ann Elise Høie 90069173 51735277 51736350 annelise.hoie@gmail.com 

Oddbjørn Nordbø 91308959 51735233  odd-bnor@online.no 

Tore Greibesland 95073731   to-greib@online.no 

Thomas Nordbø 93466472 51735161   
Ingrid Pettersen 95821676 51735366  ingrpett@broadpark.no 

AP/TP Mobilnr. Tlf. privat Tlf arbeid E-post 

Kai Kvilstad 91860631 51735102 51735900 kai-henning.kvilstad@ no.relacom.com 
Anders Nordbø 90782169 51735355  gk-nor@online.no 

Gro A. Steine 92065576 51735197  ga-stein@online.no 

Ingunn M. Pedersen 97646630  51736350 inp@epost.no 

Anders Høie 98229456 51735371  ahoei@online.no 

Kjetil Vindenes 93224093 51735330 93224093 kjetil_v@hotmail.com 

 

mailto:ole@thormeling.no
mailto:leif.ydstebo@ivar.no
mailto:bodil.kolnes.olsen@kystverket.no
mailto:ehaa@iris.no
mailto:annelise.hoie@gmail.com
mailto:odd-bnor@online.no
mailto:to-greib@online.no
mailto:ingrpett@broadpark.no
mailto:gk-nor@online.no
mailto:ga-stein@online.no
mailto:inp@epost.no
mailto:ahoei@online.no
mailto:kjetil_v@hotmail.com
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SEKTOR FOR FORVALTNING OG ADMINISTRASJON 
 

Sektor for forvaltning og administrasjon utgjør 

sentraladministrasjonen i kommunen. Ved siden av 

rådmann, består sektoren av økonomiavdeling, 

merkantil avdeling inklusiv sentralbord og arkiv, 

samt politisk sekretariat. Sektoren er i tillegg 

ansvarlig for overordnet personal- og HMS-arbeid, 

næringsarbeid, IKT-arbeid mv. 

 

Dette skjedde i 2010 
I de siste års årsmeldinger har avdelingens personalsituasjon blitt beskrevet som utfordrende. 

Hovedsakelig pga langtids sykemeldinger. I 2009/2010 ble det opprettet en konsulentstilling for å 

forbedre arbeidssituasjon og redusere sårbarheten i avdelingen. Særlig med tanke på arbeidet knyttet 

til fakturering av kommunale tjenester og eiendomsavgifter, var dette et viktig grep. Lyse har i flere år 

utført faktureringsarbeidet for kommunen, men i 2010 ble samarbeidet avsluttet og kommunen startet 

opp igjen med faktureringsarbeidet selv. Innføringen av nytt faktureringssystem og etablering av 

rutiner i tråd med krav fra revisjonen mv har vært krevende, men kom godt i gang i 2010. Enda er det 

noen forbedringer som gjenstår for 2011, men alt i alt er administrasjonen godt fornøyd med arbeidet 

som har blitt gjort.  

 

Konsulentstillingen ble ikke videreført etter endt prosjektperiode, men behovet for forsterking av 

bemanningssituasjonen var likevel klart tilstede. Kommunens administrative ledelse besluttet i samråd 

med politisk ledelse og de hovedtillitsvalgte å gjøre en parallell kartlegging av enten et fremtidig 

større interkommunalt samarbeid innen økonomi, eller en styrking av egen bemanning ved å opprette 

en ny økonomilederstilling. Hovedmålsettingen var å sørge for en varig styrking av overordnet 

økonomikompetanse og –ledelse. I påvente av kartleggingsarbeidet ble det i november inngått et 

midlertidig samarbeid med Randaberg kommunen innen lønn/personal for å avhjelpe oppgave-

løsningen i avdelingen. En utvidelse av egen stab ble etter hvert konkludert som foretrukket løsning 

for alle parter, og på slutten av 2010 ble det lyst ut etter ny økonomileder, som i skrivende stund har 

tiltrådt stillingen. 

 

I 2010 ble det arbeidet med å utvikle ny internettside 

for kommunen i samarbeid med Randaberg og 

Rennesøy. Siden var forventet lansert i desember, men 

grunnet enkelte forsinkelser ble dette utsatt til februar 

2011. Arbeidet har vært nokså tidkrevende, men 

kommunen er til nå godt fornøyd med resultat og ny 

nettsideleverandør. Arbeidet er imidlertid ikke ferdig 

ved lansering, og avdelingen jobber kontinuerlig med 

videreutvikling av innhold og å holde informasjon mm 

oppdatert. (Foto: Ove Tenfjord) 

 

I september var rådmannens ledergruppe på studietur til Berlin. Dette er første gang ledergruppen har 

reist utenlands, og dette ble en svært positiv erfaring. Underveis besøkte vi både en skole, en 

barnehage og et sykehjem, samt hadde mye tid til interne møter/seminarer, samt kulturelle innslag. 

Aktivitetsnivået var høyt, og verdien av en slik samling vurderes som stor.  

 

I løpet av 2010 har en del større planer blitt påbegynt og ferdigstilt. Der i blant kan nevnes at 

delegasjonsreglement ble vedtatt og at personalhåndbok ble lagt ut på høring blant de ansatte og 

tillitsvalgte i desember 2010. Håndboken er i skrivende stund behandlet i formannskap som 

partsammensatt utvalg og skal opp til endelig vedtak i kommunestyret i løpet av våren 2011. I tillegg 

har revisjonen gjennomført et forvaltningsrevisjons prosjekt om habilitet. Rapporten er et nyttig 
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redskap for å sikre en forsvarlig og god behandling i alle de saker der habilitetsspørsmålet kan 

utfordres i en mindre kommune som Kvitsøy.  

 

Fokus på personal 

Kommunen er opptatt av å skape et godt arbeidsmiljø for sine ansatte. Lederne rapporterer om positivt 

arbeidsmiljø på alle avdelinger, og evt. situasjoner/hendelser som oppstår blir grepet fatt i så raskt og 

effektivt som mulig. Kommunens administrasjon har jevnlig kontakt med de tillitsvalgte og er opptatt 

av at dialogen her skal bli så bra som mulig. De lokale lønnsforhandlingene ble også i år gjennomført 

på en måte som er preget av god dialog og forståelse for helheten.  

 

Årets blåtur for de ansatte gikk til Natvigs Minde i Stavanger. Det ble en trivelig kveld med både god 

mat og kulturelt innslag med teateroppsettingen Peter Pan.  

 

Takket være en god pott psykiatrimidler kommunen fikk tilbakeført fra staten, ble det i 2010 besluttet 

å iverksette flere tiltak/arrangementer. Dette kom også kommunens ansatte til gode. Et av disse 

arrangementene var et motivasjonsseminar med lege og professor Ingvard Wilhelmsen i mai. Videre 

har kommunen inngått et samarbeid med en psykolog, som kommer til Kvitsøy om lag 1 gang pr 

måned. Han har deltatt på samlinger med personalet på de fleste avdelinger, og gitt veiledning til både 

ledere og ansatte.  

 

 

Måloppnåelse 
 

  

Evaluering av målsettinger for budsjettperioden 2010 

Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Utnytte økt ressurs best mulig for å få bukt med etterslep og redusere 

stort arbeidspress i sentraladministrasjonen. 

X X 

2. Forbedre interne rutiner i tråd med anbefalinger fra revisjonen, 

særlig i fht utfakturering og oppfølging/refusjon sykepenger 

X X 

3. Revidering av personalhåndbok X X 

4. Systematiser opplæringsrutiner/informasjon til nye ansatte   X 

 

 

Sykefravær 

Kvitsøy kommune har også i 2010 et lavt sykefravær sammenliknet med landsgjennomsnittet. Et 

gjennomsnittlig sykefravær på 5,6 % er 0,4 % lavere enn i 2009 og nesten 1,5 % lavere enn på 

landsbasis. Særlig gledelig er det at kommunens største avdelinger, skole og kombisenter, har et svært 

lavt sykefravær på henholdsvis 2,2 og 3,3 %. Noen avdelinger kommer ut med svært høyt sykefravær 

fordi enkelte arbeidstakere har gått langtidssykemeldte. Men, for små enheter er som vanlig statistikk 

ikke egnet for å gi et helhetlig bilde. Kommunen er godt fornøyd med det lave sykefraværet og har tro 

på at godt arbeidsmiljø og god oppfølging av sykemeldt arbeidstakere er viktige elementer for å 

videreføre denne statistikken i årene som kommer.  

 

Likestilling 

Fordelingen mellom kjønnene i både administrasjon og tjenesteproduksjon viser at det fortsatt 

arbeider flere kvinner enn menn i kommunen. Som tidligere år er unntaket i teknisk driftsavdeling og 

blant sykepleierne. I rådmannens ledergruppe var kjønnsfordelingen i 2010 1 mann og 6 kvinner. 

Kvitsøy kommune ønsker en jevn fordeling mellom kjønnene i alle stillingskategorier. Det er en 

selvfølge at menn og kvinner har samme arbeids- og lønnsbetingelser. 

 

Beredskap 

Kommunen har et omfattende beredskapsplanverk, og arbeider fortløpende med å holde dette 

oppdatert. I 2010 hadde vi en større gjennomgang for at planverket skal være i tråd med gjeldende 
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praksis. Høsten 2010 var det planlagt et tilsyn på samfunnssikkerhet og beredskap, men tilsynsbesøket 

ble utsatt til 2011.   

 

Interkommunale samarbeid 

Kommunen har et formalisert interkommunalt samarbeid innen IKT, Pedagogisk-psykologisk-

tjeneste, helsesøster/jordmor, legevakt, barnevern og landbruk. Ellers er kommunen medeier i LYSE, 

IVAR, Interkommunalt arkiv Rogaland, Rogaland Revisjon og Brannvesenet Sør-Rogaland. 

 

I 2010 har Kvitsøy kommune inngått en midlertidig avtale om interkommunalt samarbeid med 

Randaberg kommune innen lønn/personal. Samarbeidet har vært avgjørende for å sikre en forsvarlig 

ivaretakelse av oppgavene innen forvaltning og administrasjon, pga fortsatt langtidssykemeldinger i 

avdelingen. Avtalen er i skrivende stund signert ut april 2011, men med mulighet for forlengelse ut fra 

behov i avdelingen.  

 
Næring 

Det er gledelig at Kvitsøy har solide og bærekraftige næringslivsbedrifter. På mange år er det ikke 

registrert konkurser på Kvitsøy, og de fleste bedrifter har en god utvikling. Tradisjonelle næringer 

som fiske og landbruk er levende og tilbyr spennende produkter. Nye marine næringer som laks-, 

hummer- og kamskjelloppdrett utvikler seg på en lovende måte. Ved siden av Kvitsøy lam finnes det 

nå også kamskjell fra Kvitsøy i delikatessebutikker og utvalgte restauranter rundt omkring Stavanger.  

 

Maskinentreprenøren og vindusprodusenten fra Kvitsøy er etter hvert 

kjente bedrifter i Stavanger-området. Også mindre håndverks- og 

industribedrifter bidrar til både arbeidsplasser, service og aktivitet på 

Kvitsøy. På Kvitsøy lages det for eksempel deler til olje- og offshore 

industrien. Turismen blir ivaretatt av Kvitsøy feriesenter, Kystgalleriet og 

Kvitsøyguiden.  

 

Kvitsøy næringsfond er egentlig en statlig regulert ordning. Staten bevilger penger til 

næringsutvikling i distriktskommunene. Midlene overføres kommunene via Fylkeskommunene. 

Fylkeskommunen vedtar hvert år hvor mye den enkelte distriktskommune får tildelt. Kvitsøy 

kommune har de siste årene fått et årlig tilskudd på 170.000 kroner. Midlene må forvaltes etter statens 

regelverk. Kvitsøy kommune er medlem av Stavanger regionens næringsforening, ”Greater 

Stavanger”, og i Stavanger næringsforening. 

 

Videre utfordringer 
I tiden fremover arbeides det videre med å sikre en varig og mer robust organisering av avdelingen, 

og videreutvikle rutiner, slik at både kvalitet økes og sårbarhet reduseres. Dette gjelder blant annet 

innen faktureringsarbeid, årsavslutning av regnskap, og refusjon av sykepenger.   

 

Neste IKT-prosjekt er utvikling av intranett, en ny og forbedret arbeidsflate for de ansatte i 

kommunen.. Dette forventes å være på plass til sommeren 2011. Ellers skal kommunens lønnssystem 

fases ut, og det arbeides sammen med Randaberg og Rennesøy med å finne alternative løsninger. 

Dette prosjektet vil medføre både merarbeid og økt kostnad, men er påkrevd. 

 

Høsten 2011 er det tid for kommunestyre- og fylkestingsvalg. Både forberedelser og selve 

gjennomføringen av valget medfører en del arbeid for så vel valgstyret som kommunens 

administrasjon. Etter valget er det naturlig at administrasjonen bidrar i en form for opplæring av nytt 

kommunestyre.  

 

Av større planarbeid er det beredskapsplanverk og internkontrollsystem som står for tur til revidering. 

I tillegg har administrasjonen et ønske om å utvikle et felles kvalitetssikringssystem for alle 

kommunens avdelinger. Administrasjonen har påbegynt arbeidet med påkrevd arkivplan, og det 

arbeides videre med fullføring av dette.  
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SEKTOR FOR LEVEKÅR 
 

Sektor for levekår er den største sektoren i kommunen. Sektoren omfatter ca 3/4 av kommunens 

ansatte, og samlede brutto driftsutgifter utgjør om lag halvparten av kommunens totale driftsbudsjett. 
 

 

AVDELING SKOLE 
 

Kvitsøy skole er en grunnskole med 1.-10.klasse. Rektor administrerer i tillegg voksenopplæringen, er 

kommunens skolefaglige ansvarlige og kommunens representant i Randaberg interkommunale PPT. 

Opplæringsloven og Læreplanverket danner basis og rammeverk for innhold og organisering av 

grunnskolen.  

 

Voksenopplæringen gis i samarbeid med Stavanger kommune og Randaberg kommune. Tilbudet gis 

til de som har rettigheter i forhold til Voksenopplæringsloven (grunnskoleopplæring), og til de som 

har rettigheter etter Introduksjonsloven. I 2010 var en person berørt av denne ordningen.  
 

Dette skjedde i 2010 
Det var 71 elever ved oppstart av skoleåret 2010/2011. I løpet av høsten fikk skolen to nye 

fremmedspråklige elever. Ved inngangen til 2011 hjemlet skolen 19 stillinger; rektor (1 årsverk), 13 

lærere (10,9 årsverk), 2 fagarbeidere (1,2 årsverk), 1 sekretær (0,4 årsverk), og 2 renholdere (1,2 

årsverk). Fulldeling i fagene norsk, matematikk og engelsk er prioritert, og dette har blitt videreført i 

2010/11. 

 

Høsten 2010 videreførte skolen kursing av enda to lærere innen feltet lesing. Gjesdal kommune har 

gjennom systematisk jobbing utviklet et kartleggingsverktøy kalt SOL. SOL avdekker elevers lese- og 

skriveferdigheter, og gir forslag til tiltak som bør iverksettes for å hjelpe elevene til å bli bedre og mer 

effektive lesere. Kvitsøy skole er nå godt i gang med ”å sole” alle sine elever. Skjema for hver elev 

har blitt fylt ut og resultatet blir lagt frem på foreldrekonferansene høst og vår. 

 

Regnskapstallene viser noen avvik sammenliknet med budsjett. Skolen måtte avlyse den årlige 

skituren til fjells pga uforutsigbart vær. Strømutgiftene ble høyere enn budsjettert pga betydelig øking 

av strømprisen og måneder med kaldt vær. Innenfor voksenopplæringen viser regnskapet et høyere 

overskudd enn antatt. Dette skyldes at de statlige overføringene av grunntilskuddet som kommunen 

får tildelt ved å ha voksne innvandrere ble mer enn forventet. 

 

1.-4. klassetrinn 

Småskolen hadde ved årsskiftet 30 elever. Elevene har vært delt inn i 3 

klasser. 1. klasse med 13 elever, 2. og 3. klasse med 10 elever, og 4. 

klasse med 7 elever. Elevene i 2. og 3. klasse har vært delt i fire norsk- 

og matematikk timer. Temaundervisningen i 2. og 3. klasse er felles. 

 

Også inneværende år har satsingsområdene vært lesing og vurdering. 

Fem av lærerne har nå hatt opplæring i SOL (systematisk observasjon av 

lesing). Programmet brukes på alle trinn. I tillegg legges det inn ekstra 

leseøkter, og aktiv bruk av dataprogrammer for å fremme 

lesehastigheten. Lærerne i småskolen jobber med å innarbeide gode 

rutiner for egenvurdering og elevvurdering. Dette skjer i forhold til 

læringsmålene i de forskjellige fagene elevene har. 

 

Småskoletrinnet skal i løpet av dette halvåret få 6 nye pc-er, noe som er til god hjelp for læring i alle 

fag. 
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5.-7. klassetrinn  
Mellomtrinnet hadde ved utgangen av året 25 elever. Fagene RLE, naturfag og samfunnsfag har vært 

sammenslått, og undervisningen har vært organisert som tverrfaglig temaundervisning hvor de tre 

klassetrinnene har hatt samme undervisning. På grunn av lavt elevtall har 7. og 8. klasse vært 

sammenslått i norsk, matte og engelsk, med tilfredsstillende resultat. Undervisningen har fulgt 8. 

klassepensum, men tilrettelagt for sitt nivå. 

 

For å nå målet om tilpasset opplæring har mellomtrinnet 

rettet søkelyset på variasjon både i arbeidsmåter og 

læringsstrategier. I tillegg har vi øvet oss på å lage gode 

presentasjoner ved hjelp av blant annet Power Point. Det 

sosiale miljøet på mellomtrinnet er hele tiden i fokus, og vi 

prøver å ha gode fellesopplevelser både med turer, i daglig 

undervisning og med å ha ukentlige sosiale mål på trinnet. 

Elevene blir jevnlig SOL’t, og før jul ble elevenes resultater 

registrert digitalt. På denne måten har vi fokus på elevenes 

lesing og faglig utvikling. 

 

I oktober var 6. og 7. klasse sammen med to lærere på en vellykket leirskole på Evjetun, en spennende 

og aktiv uke. 

 

Alle elevene på mellomtrinnet har bærbare PC’er, noe som vi bruker ofte i undervisningen. 

 

8.-10. klassetrinn 

Ungdomstrinnet har bestått av til sammen 18 elever. 10. klasse blir skjermet med å ha nesten alle sine 

timer alene. De har et stort arbeidspress det siste året, men arbeidsmoralen er imponerende høy.  8.-9. 

klasse har vært slått sammen i kroppsøving, samfunnsfag, RLE, musikk, og kunst- og håndverk.  

 

Ungdomstrinnet har fortsatt fokus på vurdering og gode 

tilbakemeldinger som viser hvordan eleven kan komme videre i 

læringen. Det er startet opp med SOL’ing av elevene også på 

ungdomstrinnet, og læringsstrategier er viktige trinn i 

lesepyramiden for denne aldersgruppa. Fokuset her er hvordan 

tilegne seg kunnskap på best mulig måte ved bruk av god 

studieteknikk, oppslagsbøker, søke på internett, lese tabeller, kart 

og lignende. 

 

Høsten 2010 var Utdanningsforbundet sine medlemmer på en lærerik og sosial studietur til Aberdeen. 

Her ble det tid til besøk på bl.a. en videregående skole og en barneskole.  

 

Måloppnåelse 
Statlige føringer om mer bruk av digitale verktøy i undervisningen krevde at de ble kjøpt inn og 

installert projektor i flere klasserom. Pr. 2010 er fire klasserom tilrettelagt for stasjonær projektor med 

tilhørende datamaskin og høyttalere. Dette forenklet undervisningen og økte kvaliteten på grunn av de 

mange konkretiseringsmuligheter som nå er tilgjengelige. 

 

Skolen merker en voksende interesse for skolens hjemmeside. På disse sidene legges det ut 

fortløpende nyttig informasjon til elever og foreldre, elevarbeider og små reportasjer som gir innblikk 

i hva som skjer på skolen; www.minskole.no/kvitsoy  

 

 

http://www.minskole.no/kvitsoy
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Aktivitetshallen er nå ferdigstilt og skolen har tatt den i bruk. Kvaliteten på kroppsøvingstimene er 

med dette blitt hevet betraktelig. Lyst, nytt og lekkert, og med masse nytt og funksjonelt utstyr har 

gjort undervisningen til en ”lek”. I tillegg til kroppsøvingstimene blir aktivitetshallen også brukt to 

ganger i uka i storefri. 5.-10. klasse spiser lunsj sammen og bruker hallen til frie aktiviteter. Et sosialt 

kjekt og fysisk fremmende tiltak som fungerer flott. 

 

Høsten 2010 innførte skolen frivillig leksehjelp for 1.– 4. kl. 

Pedagoger og assistenter har stått for dette tilbudet to ganger i uken. 

Flere elever benyttet seg av dette, og særlig 2.-4. kl ser ut til å ha 

hatt utbytte av det. 

 

Undervisningstimetallet økte med 1 skoletime i småskolen. Skolen 

valgte å styrke engelsk i 3. klasse. 

 
 

 

 

Videre utfordringer 
Skolens gymsal står nå ledig og fremtidig bruk og evt. ombygging skal vurderes i nærmeste fremtid. 

Videre står installering av heis fortsatt på skolens ønskeliste.  

 

Skolebygningen trenger stadig modernisering og vedlikehold for å opprettholde tilfredsstillende 

standard. Utskifting av vinduer i enkelte klasserom må legges inn i fremtidige rehabiliteringsplaner. I 

neste omgang må kunst og håndverksavdeling oppgraderes med nytt utstyr. 

 

  

Evaluering av målsettinger fra budsjettperioden 2010 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Finne gode løsninger for digitalisering av noen klasserom X X 

2. Kompetanseheving og utviklingsarbeid innenfor lesing og regning, 

vurdering og sosial kompetanse, jfr. skolens satsingsområder. 

X X 
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FAGAVDELING SKOLEFRITIDSORDNING (SFO) 
 

SFO er et lovpålagt fritidstilbud for elever i 1. – 4. klasse før og etter skoletid, jfr. Opplæringslovens § 

13-7. Tilbudet skal legge til rette for leke- og fritidsaktiviteter i tråd med barnas alder og interesser. 

SFO drives under felles ledelse med skolen. Skolefritidsordningen på Kvitsøy har som målsetting at; 

1) det enkelte barn skal kunne bestemme over sin fritid, 2) de voksne skal tilby varierte og spennende 

aktiviteter, 3) Kvitsøy SFO skal være en trygg arena som gir grobunn for godt vennskap på tvers av 

årskullene. 

 

Dette skjedde i 2010 
SFO består av avdelingsleder i 50 % stilling og tre deltidsansatte fagarbeidere/assistenter. Kvitsøy 

SFO har et stabilt personale som gjør dagen forutsigbar for barna. Ominnreding av lokalene innbyder 

til lek i mindre grupper og mer bredde i aktivitetene. Behovet for to ansatte pr dag har vært nødvendig 

å opprettholde, sett ut fra antall barn pr. dag. SFO følger skoleruten og har stengt i skolens ferier, med 

unntak av fire uker i sommerferien.  

 

 2007-2008 2008-2009 2009-2010 2010-2011 

Ant elever 22 18 16 18 

Gj.snitt d/u 3,2 d/u 3,3 d/u 3,4 d/u 3,8 d/u 

Årsverk ca 1 ca 1,1 ca 1 1,2 

Ant ansatte 3 4 4 4 

  

Høsten 2010 startet SFO opp med å besøke ulike bedrifter på øya. Første stopp var Losstasjonen med 

informativ omvisning. Siden gikk turen til Trevarefabrikken. Der fikk barna også låne arbeidernes 

kantine til spising, noe som var svært populært. Kombisenteret og biblioteket ble også avlagt et besøk, 

og biblioteksjefen fortalte interesserte elever om biblioteket sin historie. Like oppunder jul reiste 17 

barn og 4 voksne på tur til Kongeparken. Dette har blitt en fin tradisjon.  

 

Måloppnåelse 

  

Evaluering av målsettinger fra budsjettperioden 2010 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Fysisk aktivitet i nærmiljøet X X 

2. God organisering av leksehjelp X  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Videre utfordringer 
SFO ønsker å videreføre arbeidet med å tilrettelegge for fysisk aktivitet inne og ute i naturen. Videre 

ønsker en å ta vare på gode tradisjoner og skape grobunn for trivsel hos alle. Aktivitetshallen og 

skolens gymsal skal flittig brukes også i tiden fremover. Avdelingen ønsker å ta i bruk skolens 

sløydsal til kreative aktiviteter.  
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AVDELING BARNEHAGE 
 

Kvitsøy barnehage er kommunens pedagogisk tilrettelagte tilbud for barn under skolepliktig alder. Å 

være gode på omsorg og oppdragelse, lek og læring er blant barnehagepersonalets viktigste oppgaver. 
 

Dette skjedde i 2010 
I løpet av året ble det en nedgang i antall barn. Det var hele 12 skolestartere, men ”bare” to nye barn 

som begynte på Sjøstjerna i august. 

 

 Høst 2007 Høst 2008 Høst 2009 Høst 2010 

Ant barn 33  27  28  22 

Ant timer/uke 1111 860 1161 898 

Årsverk 7,8 7,6 7,6 6,15 

 

I 2010 videreførte barnehagen temaet ”Livet i havet”, sammen 

med rammeplanens fagområder som ”etikk, religion og filosofi” 

og ”nærmiljø og samfunn”. Det ble båtturer, fiske, og fokus på 

livet i fjæra. Nytt barnehageår startet opp med fokus på 

verdigrunnlaget: ”Eg ser deg”. Disse tre ordene omhandler både 

barn, foreldre og personal, og ønsket til de ansatte er at dette skulle 

være synlig gjennom hele barnehagehverdagen. I forbindelse med 

fagområdene: ”Kommunikasjon, språk, tekst” og ”Kropp, 

bevegelse og helse”, jobbet avdelingene med historier fra Torbjørn 

Egner, og den nye idrettshallen har vært flittig brukt. 

 

I oktober ble det igjen samlet inn penger til fadderbarnet vårt Patricia fra Peru. Ikke ved hjelp av kafé 

slik som tidligere år, men barna solgte kaker utenfor butikken og på de andre avdelingene i 

kommunen.  

 

Furuveggene innvendig i barnehagen ble malt hvite i løpet av året. Personalet stortrives i lysere 

omgivelser.  
 

 

Måloppnåelse 
 

  

Evaluering av målsettinger fra budsjettperioden 2010 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Fokus på våre 4 satsningsområder; Barns medvirkning, maritimt 

nærmiljø, sosial kompetanse og lek. 

X  

2. Utvendig solskjerming av vinduer  X  

3. Brannalarm tilknyttet 110  X 

4. Personalet skal revidere barnehagens verdigrunnlag  X  

 

Videre utfordringer 
Kvitsøy kommune har full barnehagedekning og er opptatt av å 

tilby en barnehageplass med kvalitet, og at personalet kontinuerlig 

tilegner seg ny kunnskap og kompetanse for å beholde denne 

kvaliteten. Barnehagen ønsker å være i utvikling, men samtidig 

videreføre tradisjonene som er en del av barnehagen. Ved en 

eventuell økning i innbyggertallet, og nye krav til barnehagens 

innhold og bygningsmasse, kan dette på sikt medføre behov for 

utvidelse/tilbygg. Dette vil barnehagen eventuelt utrede i nært 

samarbeid med sektor for plan og utvikling. 



 

             

       Kvitsøy kommune                     side 20 av 32  Årsmelding 2010 

AVDELING KULTUR 
 

Kvitsøy er rik på kultur, både i form av kulturminner, kulturhistorie, kulturarenaer og ikke minst 

kulturarbeid, hvor organisasjoner og lag gjør en stor innsats. Biblioteket, Hummermuseet, 

Fyrhusloftet, Aktivitetshallen, Kirken og Fyret er flotte kulturarenaer med ulike former for kultur i 

løpet av året. Kulturavdelingen ledes av kulturleder som innehar det administrative ansvaret, i tillegg 

er fagavdeling for bibliotek og musikk- og kulturskolen inkludert i kulturavdelingen.  

 

Dette skjedde i 2010 
I begynnelsen av året ble det politisk vedtatt at kultur skulle bli en egen avdeling under sektor for 

levekår. Fagavdeling for bibliotek og fagavdeling for musikk- og kulturskolen ble lagt til denne 

avdelingen i tillegg til alt administrativt kulturarbeid. I praksis er det samme arbeidet som utføres, 

men nå som en samlet avdeling.   

 

Året ble innledet med det årlige kulturkalendermøte hvor alle lag og frivillige organisasjoner i 

kommunen var invitert. Kulturkalenderen er et viktig redskap for planlegging av årlige aktiviteter og 

beskriver det rike kulturlivet på øya. Det årlige møte gir anledning til å ta opp saker og informasjon 

som berører det frivillige arbeidet.   

 

Det største arrangementet i kulturavdelingen og i kommunen i 2010 var 

selvfølgelig åpningen av aktivitetshallen. I forkant var det mye møtevirksomhet, 

både med driftstyret for utarbeidelse av driftskonsept og med arbeidsgruppen i 

forhold til selve åpningsarrangementet. Mange skulle inviteres, mye skulle 

handles og det meste måtte organiseres. Dette arbeidet tok mye tid, men var vel 

verdt når åpningsdagen 4. september opprant med sol, norske flagg og smilende 

og fornøyde mennesker. Det var en stor dag, en flott hall og en kjempefin åpning. 

Administrasjonen setter stor pris på alle som på ulike måter har bidratt til at 

aktivitetshallen har blitt det den har blitt. 

 

I hallen har det vært stor aktivitet helt fra åpningsdagen. Mange har 

benyttet seg av muligheten til å bruke treningsrommet, og det er mange 

ulike grupper og lag som trener i selve hallen. Også nye lag har 

kommet til. I tillegg har sosialrommet vært et godt møtepunkt for både 

folkemøter, ulike arrangement, for grupper og lag, for skole, SFO og 

barnehage. Kommunen gleder seg over den store bruken av 

aktivitetshallen! 

 

I slutten av september ble det også arrangert fotballkamp mellom byggherren Harestad bygg og 

Kvitsøy kommune, hvor sistnevnte gikk av med seieren. Etter kampen var det invitert inn til foredrag 

i sosialrommet med administrerende direktør i Viking fotball, Bjarne Berntsen.  

 

Kulturrådet har i løpet av 2010 delt ut kr. 240.000 i kulturmidler til lag og organisasjoner i Kvitsøy 

kommune. Dette er viktige midler for de ulike lagene i kommunen og størrelsen på støtten synliggjør 

også hvor viktig frivillig kulturarbeid er for kommunen. I tillegg vedtok kulturrådet å markere 

kulturminnedagen og gjennomførte dagen 11. september med åpning av kulturminneløypen. På grunn 

av været ble turen kortet noe ned, og grillingen flyttet innendørs til aktivitetshallen, men de fremmøtte 

var positive og klare for tur, noe som gjorde at det ble en veldig hyggelig lørdag selv i øsende 

regnvær. Etter turen var det mimrestund med historier fra både gamle og nyere dager, såkalt 

immaterielle kulturminner. 
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I anledning av åpningen av kulturminneløypa ble brosjyren ”Tur 

med kultur” laget. Denne tar for seg ulike severdigheter og 

kulturminner på Kvitsøy og er en hendig brosjyre til utdeling til 

både innbyggere, turister og andre interesserte. Brosjyren med 

informasjon om kommunen og næringsliv mm. ble også fornyet i 

løpet av høsten og kom ferdigtrykket rundt juletider. I forhold til 

besøkende, både rundt på øya og til kommunen, er det godt å ha 

gode informative brosjyrer å kunne dele ut.   

 

I sommersesongen var både hummermuseet og fyret åpent. I fyret var det Kvitsøyguiden som holdt 

åpent, og på hummermuseet var det den frivillige vennegjengen. Det er en stor ressurs å ha disse som 

gjør denne jobben i løpet av sommeren. Kvitsøyguiden legger også ned et stort arbeid i løpet av resten 

av året med å betjene turister og andre som kommer til øya, og profilerer Kvitsøy på en god måte. I 

tillegg hadde kiosken på kaien, forbruken, Kystgalleriet, gavebutikken og turistsenteret åpent i løpet 

av sommeren. Disse er sammen med gjestebrygga med på å skape et godt sommerliv på øya. 

 

Kirkeringen har i løpet av året hatt flotte utstillinger med Ryfylke kunstlag på fyrhusloftet. Eldrerådet 

arrangerte i sammen med kulturavdelingen en konsert og allsangskveld med Per Husby på 

kombisenteret i mars. Det var godt oppmøte og en veldig trivelig kveld ved pianoet. 17. mai foregikk i 

god tradisjon, og var som alltid en fin folkefest. UKM (Ungdommens kulturmønstring) ble arrangert i 

samarbeid med Rennesøy og Randaberg kommuner, men Kvitsøy hadde dessverre ingen deltakere 

med i år. Nyttårsaften var det stor deltakelse i fakkeltog fra kombisenteret til vippefyren, og det var en 

flott opplevelse i strålende, kaldt vintervær!   

 

I løpet av høsten og vinteren 2010 startet en opp arbeidet med veinavn på adresseparseller i 

kommunen. Arbeidsgruppen har hatt jevnlige møter og arbeidet har vært interessant. Arbeidet 

fortsetter inn i 2011 med presentasjon og høring av veinavnene.  

 

Hummermuseet har også hatt noen arbeidsmøter. Det har vært 

behov for nye planer for drift av museet og området rundt, siden 

eksisterende strategiplaner baserer seg på oppbyggingen av 

museet. Dette arbeidet fortsetter også inn i 2011 med søknad om 

RUP midler til prosjektstøtte for utarbeidelse av driftsmodell og 

videreutvikling. Kvitsøy 1 ble også hentet tilbake til Kvitsøy av 

en egen stiftelse og har fått fast tilholdssted utenfor museet, og er 

på denne måten med å skape et spennende miljø også rundt 

museet.   

 

Kulturavdelingen har deltatt på den årlige befaringen til Ryfylke friluftsråd som er med og 

tilrettelegger friområdene våre, Sandrenna og Grøningen. Også ved landbruksavdelingens befaring i 

kulturlandskap fikk kulturavdelingen være med og fikk tilegnet seg ny kunnskap. Arbeidet med 

kommuneplanen har også berørt kulturavdelingen i form av fokus på hvilken plass kultur skal ha i 

kommunen.  

 

Måloppnåelse 
  

Evaluering av målsettinger fra budsjettperioden 2010 

Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Innføring av veinavn X X 

2. Hummermuseets, videreutvikling og fremtid  X 

3. Kvitsøy aktivitetshall, åpning, oppstart og drift X  

4. Fast utvidelse av kulturskoletilbud med drama og gitar X  

5. Prosjektbasert kulturskoleundervisning   
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Videre utfordringer 
I året som kommer blir det viktig å beholde det gode livet i aktivitetshallen, og det blir et eget 

evalueringsmøte i driftstyret på vårparten i 2011. Arbeidet med både veinavn og nye planer for 

hummermuseet og området rundt videreføres i 2011. Spesielt sistnevnte knyttes det stor spenning til. 

Bygdeboken ble gitt ut rett før jul 2009. I løpet av 2011 skal det sees på muligheter for utarbeidelse av 

en kulturhistorisk bygdebok. En generell utfordring er å hele tiden ha et godt spekter av kultur som 

representerer ulike kulturuttrykk i løpet av ett år.  En stor takk til frivillige, ansatte og innbyggere for 

ett flott kulturår. Også i fortsettelsen skal vi få glede oss over at kulturen blomstrer på Kvitsøy, i ett 

bredt spekter og med mange ulike uttrykk! 

 

 

FAGAVDELING MUSIKK- OG KULTURSKOLE 
 

Musikk- og kulturskolen hadde undervisning i både gitar, piano, drama og skolekorps i 2010.  

 

Før sommeren hadde drama, gitar og pianoelevene 

sommeravslutning på klubbhuset hvor alle var inviterte, og 

som vanlig var det stort oppmøte. Elevene er flinke og det 

var en fin konsert og forestilling de fremmøtte fikk 

oppleve. Også før jul ble det invitert inn til avslutning på 

klubbhuset med mye god musikk og med julekos i form av 

mandariner og pepperkaker. Dramagruppen valgte å ta sin 

hovedforestilling med tema ”mobbing” som en egen 

fremføring på foreldremøte rett over på nyåret, men deltok 

også på avslutningen som nisser.  

 

Skolekorpset fungerer som et frivillig lag med eget styre, mens dirigenten er ansatt i kulturavdelingen. 

Korpset hadde egne konserter og opplegg gjennom 2010, og var blant annet med på åpningen av 

aktivitetshallen.  

 

Prosjektbasert kulturskole med helgeseminar/sommerseminar ble ikke gjennomført i 2010 på grunn av 

stor arbeidsmengde, dermed er det ikke utgifter knyttet til lønn engasjement og heller ikke mottatt 

prosjektstøtte fra staten. 

 

 

FAGAVDELING BIBLIOTEK 
 

Biblioteket har som vanlig hatt et godt år med utlån av nye spennende bøker, lydbøker, tidsskrifter og 

dvd’er. Kroken med barnebøker har også vært godt besøkt. Litt dataproblemer har det vært, men 

heldigvis har biblioteksjefen en frivillig med på laget som gjorde at systemet kom opp igjen. Det 

legges inn i budsjett for 2012 at nytt datasystem må anskaffes. Biblioteket har også i 2010 vært et 

hyggelig sted å besøke med en trivelig og lun atmosfære. 

 

 

KVITSØY KIRKE 
 

Kvitsøy kirke har også i 2010 avholdt gudstjenester, dåp, konfirmasjon vielser og begravelser. 

Konfirmantene var med på innsamlingsaksjon til Kirkens Nødhjelp i fastetiden, og det ble holdt 

konfirmantfest. Trosopplæringsarbeidet er blitt styrket med midler fra staten, via Stavanger 

bispedømme. Kirkeringen har hatt lørdagskafeer på fyrhusloftet, diakoniutvalget har arrangert 

eldretreff på bedehuset, og kirken har delt ut barnebibel til alle fireåringer. I tillegg har det tradisjonen 

tro vært både vi synger julen inn og juletrefest. Sunde menighet var på besøk tidlig på sommeren og 

avholdt speidergudstjeneste på Grøningen.  
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AVDELING FOR PLEIE OG OMSORG 
 

Kvitsøy kombisenter består av sykehjem, hjemmesykepleie, praktisk 

bistand og trygdeboliger.   Sykehjemmet tilbyr langtidsopphold, og 

korttid/avlastningsplasser for pleietrengende i kommunen. Sykehjemmet 

gir også tilbud om dagopphold. Alle beboerne ved sykehjemmet får 

tildelt primær- og sekundærkontakt, som er henholdsvis hjelpepleier og 

sykepleier. Målet er å sikre den enkelte sykehjemsbeboer en helhetlig og 

kontinuerlig oppfølging av både helseforhold og det praktiske liv.  

 

Hjemmesykepleiens oppgaver består i hovedsak av sårbehandling, injeksjoner, medisinhåndtering, 

tilsyn og hjelp til personlig stell.  Videre er praktisk bistand en behovsprøvd tjeneste i kommunen. 

Tjenestemottakerne skal selv utføre de oppgaver de kan klare, men kan få hjelp til renhold av rom 

som er i daglig bruk, samt handling og vasking av klær. Kommunen har 4 trygdeboliger i 

kombisenterets underetasje.  

  

Medisinsk nødhjelp utførers av sykepleier på vakt for legevakttjeneste som tidligere. Bakvakten har 

beredskap ved akutt sykdom utenom legekontorets åpningstid.  

 

 

Dette skjedde i 2010 
Pleietyngden på sykehjemmet og i hjemmesykepleien har variert noe gjennom året, men ser man året 

under ett har det vært en økning i pleietyngden fra året før. Dette gjelder både for sykehjemmet og 

innen hjemmesykepleien. I året som har gått har 3 nye tjenestemottakere fått langtidsplass på 

sykehjemmet. 25 korttids- og avlastningsplasser har vært brukt. Som i tidligere år har alle som har 

hatt behov for innleggelse eller hjelp, fått dette uten ventetid.  

 

I 2010 ble det utarbeidet forslag til helse- og omsorgsplan. Planen skal ut på høring og politisk 

behandles i 2011. Arbeidet med sansehage på nordsiden ble fullført i 2010. Her er det plantet pilhekk, 

5 bærsorter og forskjellige blomster som brukerne kan ha stor glede av. Det er også ett område belagt 

med stein hvor det er plassert en sittegruppe. Inne er det etablert en erindringsstue. Arbeidet for å få 

tak i nok møbler og utstyr til denne videreføres til 2011. Videre er badene på to pasientrom blitt 

oppgradert. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aktiviteter på Kombisenteret har variert fra daglig fellestrim og individuell trening, til høytlesing, 

spill og turer ut. Kombisenteret har sin egen underholdningskalender der flere foreninger, sangere og 

sanggrupper har bidratt med sang og ønskekonserter, kaffe og kaker. Miljøarbeider Ingrid Pettersen 

har to dager/uke hatt aktiviteter som spill, trim og turer mm. Tiltakene øker livskvaliteten og trivselen 

til beboerne. 

 

I 2010 skulle hospiteringsordningen mellom kommunen og Stavanger universitetssykehus 

videreføres. Av ulike grunner ble dette ikke gjennomført.
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Kombisenterets tjenester i tall for de siste tre år 

Tjenester: 2008 2009 2010 

Sykehjemsbelegg 

Minste belegg i løpet av året 

 

8 

 

10 

 

6 

Totalt antall beboere i løpet av året 16 21 30 

Praktisk bistand pr. 31.12 15 15 15 

Belegg trygdeboliger pr 31.12 4 4 4 

Medisinsk nødhjelp 

Utrykk til sykehjemmet 

 

15 

 

26 

 

36 

Utrykk til Kvitsøys befolkning 121 115 105 

 

 

I starten av november var det som tidligere år julemesse på 

kombisenteret.  Det var 7 utstillere denne gangen. I desember var 

det pårørendefest for både beboerne, pårørende og ansatte.  En fin 

avslutning på året 2010. Av andre aktiviteter på huset kan Åpent 

hus for eldre over 60 år nevnes spesielt. Hele året, med unntak av 

sommeren, var det samlinger på kombisenteret hver tirsdag. 

Eldrerådet deltok også med forskjellige aktiviteter. 

 

  

Måloppnåelse 
  

Evaluering av målsettinger fra budsjettperioden 2010 

Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. IT-basert dokumentasjon  X 

2. Utarbeidelse av omsorgsplan 2015 X X 

3. Minst 1-2 buss/båtturer med beboerne på sykehjemmet  X 

5 Smertelindringsprosjekt  X 

6 Opplæring ansatte i demensomsorg, gruppearbeid  X 

 

 

Videre utfordringer 
Ser vi på utviklingen angående eldre på Kvitsøy, forventes det å være stabilt det neste tiår i 

motsetning til de fleste andre kommuner, der det forventes en kraftig vekst av eldre rundt 2015.. 

Helse- og omsorgsplanen tar utgangspunkt i St. meld nr.25 ”Mestring, muligheter og mening”, og vil 

indikere i kommunens planer og prioriteringer for pleie- og omsorgssektoren. En av de største 

utfordringene er økningen i antall eldre personer med demens, og hvordan man skal tilrettelegge for 

disse og deres pårørende.  

 

Det stilles stadig høyere krav til kommunehelsetjenesten. Effektivisering gjør at sykehusene ønsker å 

skrive ut pasienter tidligere enn før. Dette gir kommunene en utfordring i henhold til å tilby alvorlig 

syke og døende et forsvarlig tilbud i eget hjem eller hjemkommune. I forbindelse med realiseringen 

av samhandlingsreformen ønsker Kvitsøy kommune å bygge opp et system som sikrer at pasienten får 

den trygghet, kvalitet og kontinuitet som er nødvendig for at dette skal fungere. Dette vil kreve et 

velstrukturert interkommunalt samarbeid. 

 

Personalet ved Kombisenteret vil også i årene som kommer arbeide 

med å utvikle og forbedre aktivitetstilbud til beboerne ved 

sykehjemmet. Tiltak som tar sikte på å fremme fysisk aktivitet og 

bidra til hverdagsaktivitet generelt og tiltak som engasjere eldre, 

lokale foreninger, skole og barnehage til mer kontakt for gjensidig 

nytte vil også i årene fremover være i fokus. 
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FAGAVDELING LEGEKONTOR 
 

Legekontoret er fortsatt bemannet med lege i 80 % stilling og legesekretær i 40 % stilling. Disse har 

ansvar for kurativt (pasientrelatert) arbeid, legevakt, forebyggende arbeid, miljørettet helsevern, tilsyn 

på sykehjemmet, og bedriftshelsetjeneste. Fortsatt er det god kapasitet og lite ventetid på legekontoret. 

Samarbeidet mellom sykepleiere i bakvakt og kommunelegen er utmerket og innbyggere har god 

tilgang til legetjenester. 

 

 2008 2009 2010 

Antall konsultasjoner 1273 1807 1576 

Totalt ant. henvendelser 1975 2701 2284 

 

Kvitsøy Helsebil 

I 2010 ble Kvitsøy Helsebil drevet i et samarbeid mellom Kvitsøy kommune, Helse Stavanger og 

privat næringsdrivende utøvere. Ordningen er nesten fullfinansiert gjennom tilskudd fra Helse 

Stavanger som har ansvar for transportordningen for syke innbyggere. I 2010 har vi hatt forskjellige 

utøvere som har betjent helsebilen. 

 

 

FAGAVDELING HELSESØSTER OG JORDMORTJENESTE 
 

Kvitsøy har en samarbeidsavtale med Randaberg om levering/kjøp av helsesøstertjenester. 

Samarbeidet har vart i flere år og kommune er meget godt fornøyd med avtalen. En dag i uken 

kommer en helsesøster fra Randaberg kommune ut til Kvitsøy og følger opp tjenesten her i 

kommunen. Randaberg helsestasjon har i tillegg et tilbud for brukere fra Kvitsøy i lokalene på 

Randaberg.   

 

Hovedoppgaven til helsestasjonen er i samarbeid med familiene, skolen og barnehagen å fremme 

barns fysiske, psykiske og sosiale helse, og forbygge sykdommer og skader. Virksomheten tilbyr også 

jordmortjeneste og svangerskapskontroll for gravide. Samarbeidspartnere for helsestasjonen er lege, 

psykolog (Randaberg helsestasjon), fysioterapeut, barnevern og sosiale tjenester, pedagogisk-

psykologisk tjeneste, og ikke minst barnehage og skole. 

 

 

FAGAVDELING FYSIOTERAPEUT 
 

Siden 2000 har Kvitsøy kommune hatt driftsavtale med fysioterapeut tilsvarende 40 % av et årsverk. 

Ved siden av tradisjonell fysioterapi gis det også tilbud om akupunktur, soneterapi og triggerpunkter. 

Akupunktur og soneterapi har i kombinasjon vist seg å ha gode resultater. 

 

Fysioterapeuten er i tillegg i en brøkdelsstilling ansatt i Kvitsøy kommune. Her arbeider hun etter 

henvisning fra skole, barnehage, helsesøster, lege og sykehjem. Fysioterapeuten gir også veiledning 

med tanke på fysisk tilrettelegging av arbeidsplassen til kommunalt ansatte.  

 

Kvitsøy kommune tilbyr gruppetrening hos fysioterapeut 1 gang/uke for personer som er sykemeldt 

eller står i fare for å bli sykemeldt. Treningstilbudet kan inngå i oppfølgingsplanene som et 

forebyggende eller behandlende tiltak. Treningen foregår i treningsrommet i aktivitetshallen.  
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FAGAVDELING PSYKISK HELSETJENESTE 
 

Høst 2010 gikk kommunens psykiatrisk sykepleier av med pensjon og kommunen begynte å forhandle 

om en samarbeidsavtale med Randaberg kommune. Randaberg kommune skal levere personell til å 

utføre psykisk helsevern på Kvitsøy. Tilsetting gjøres i begynnelsen av 2011. I tillegg til dette vil 

kommunens miljøarbeider også i fortsettelsen bistå enkeltpersoner/par hjemme med målrettet 

motivasjonsarbeid og sosialstøtte, og ha ukentlig aktivitetstilbud for beboerne ved kombisenteret, slik 

det har vært tilbud om i hele 2010. 

 

I påvente av å få realisert samarbeidsavtalen med Randaberg har kommunen hatt en midlertidig avtale 

med en psykolog, som har fulgt opp enkelt personer som har hatt oppfølging fra kommunens psykiske 

helsetjeneste.  

 

 

FAGAVDELING BARNEVERN 
 

Barneverntjenesten skal sikre at barn og unge som lever under forhold som kan skade deres helse eller 

utvikling får rett hjelp til rett tid, og bidra til at barn og unge får en trygg oppvekst. 

Barneverntjenesten gir råd og veiledning, undersøker meldinger og iverksetter individuelle 

hjelpetiltak i eller utenfor hjemmet i hht Lov om barneverntjenester. En sak i barneverntjenesten 

starter alltid med en bekymring for ett barn. 

 

I løpet av 2010 har barneverntjenesten ikke mottatt noen bekymringer fra offentlige instanser på 

Kvitsøy, som for eksempel skole eller barnehage. Saker har imidlertid vært tatt opp til anonym 

drøfting på møter i ressursgruppen på skolen. Arbeidet ellers har vært knyttet til løpende saker.  

 

Barneverntjenesten har hatt som mål å videreutvikle det tverrfaglige samarbeidet på skolen og i 

barnehagen. Fra barneverntjenesten har det vært et ønske om å få delta på foreldremøter både på skole 

og i barnehage. Det har vært gitt tilbud om dette til samarbeidspartnere uten at slike møter har vært 

gjennomført. Samarbeidet med offentlige etater er hovedsakelig lagt til ressursgruppen på skolen. 

Barneverntjenesten vil imidlertid fortsatt ta initiativ til at tjenestens kompetanse i større grad blir 

benyttet i det generelle forebyggende arbeide.   

 

 

FAGAVDELING NAV 
 

NAV sine hovedoppgaver er blant annet å fremme økonomisk og sosial trygghet, bedre levevilkårene 

for vanskeligstilte og forebygge sosiale problemer. Ved siden av de ordinære sosialkontoroppgavene 

har NAV-kontoret også ansvar for Husbankfinansierte ordinger som Startlån, boligtilskudd og 

bostøtte.  
 

Målet med NAV-reformen er å få flere i arbeid og aktivitet, og færre på stønad. Videre å tilby 

tjenester som er enklere for brukerne og mer tilpasset deres behov, samt sørge for en helhetlig og 

effektiv arbeids- og velferdsforvaltning. 

 

NAV Kvitsøy har siden høsten 2010 vært bemannet av en fast person hver tirsdag. Vedkommende 

jobber de øvrige dager på NAV Randaberg og Kvitsøy. Utover åpningstid på NAV Kvitsøy kan 

Kvitsøys innbyggere henvende seg til NAV-kontoret på Randaberg for bistand.  
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SEKTOR FOR PLAN OG UTVIKLING 

 

Sektor for plan og utvikling har ansvaret for å ivareta og utbedre det fysiske miljøet i kommunen. I 

dette inngår drift, vedlikehold, forvaltning og renhold av alle kommunale bygg og anlegg. Andre 

oppgaver er ansvar for planarbeid og byggesaksbehandling i kommunen, forvaltning av vann, avløp 

og renovasjon, brannvernberedskap og feiing, samt vedlikehold av kommunale veger og kaier. 

Seksjonen har også ansvaret for landbruksforvaltningen, kart- og oppmålingstjenester, samt 

grunninnløsning/kjøp og salg av jord. 

 

De mange oppgavene og fagfeltene ivaretas av administrasjonen ved kommunalleder for plan og 

utvikling, kommuneplanlegger og sekretærene i forvaltningsavdelingen. Teknisk driftsavdeling har 

ansvaret for drift og vedlikehold av kommunale bygg og anlegg, og renholdsavdeling har ansvar for 

renhold av kommunale bygg. Det er inngått avtaler om innleie av hjelp til matrikkeltjenester, 

behandling av saker som berører landbruksforhold, og vann, avløp og renovasjon. I tillegg har 

seksjonen samarbeid med ulike myndigheter etter behov. 

 

 

Dette skjedde i 2010 
2010 var preget av høy aktivitet for avdelingen. Dette gjaldt både i forhold til plan- og byggesaker, 

samt økt aktivitet innen drift og vedlikehold av kommunale bygg og anlegg.  

    

Planlegging og egne prosjekter 

En rekke større og mindre prosjekter i kommunen ble avsluttet, blant annet 

ble både ny ferjekai og aktivitetshall åpnet, prøveboringer for Rogfast ble 

startet opp, byggesøknad for nytt venterom på Vollsøy ferjekai ble vedtatt 

og Myrå parkeringsplass ble fullført med beplantning. Kvitsøy aktivitetshall 

har klart vært det størst enkeltstående prosjektet på Kvitsøy – både hva 

gjelder planlegging og gjennomføring. Resultatet er alle svært godt fornøyd 

med, og fra sektor for plan og utvikling sin side er det gledelig å kunne 

oppsummere med at kommunen har fått en aktivitetshall av høy standard, 

og at gjennomføringen av hele prosjektet, inklusiv økonomistyring har vært 

vellykket. 

 

Planforslag for regulering av Melinggarden ble utformet av Asplan Viak i 2009. Reguleringsarbeidet 

fortsatte i 2010, og reguleringsplanen ble endelig vedtatt i desember 2010. Arbeidet har vært et 

samarbeidsprosjekt mellom kommunen og 3 grunneiere. I kommunestyrets desembermøte ble også 

endringer i reguleringsplan for Vollsøy vedtatt. Dette var først tenk som en mindre rullering av planen 

fra 1976, men rulleringsarbeidet ble mer omfattende enn først antatt. Den gamle reguleringsplanen ble 

både utbedret i samsvar med slik området er bygget, og i hht endringer som var ønskelige både fra 

private aktører og ut fra samfunnets interesser. 

 

I 2010 gikk kommunen i gang med rullering av kommune-

planen. Arbeidet startet med utarbeidelse av planprogram. 

Det har blitt avhold regionalt oppstartsmøte, folkemøte og 

flere informasjonsmøter. Det har også vært samarbeid med 

skolen og det har vært satt ut idépostkasser rundt på øya.  

Kommunen er opptatt av å sikre en bredest mulig 

medvirkning fra befolkningen og berørte aktører. Det 

arbeides grundig med kommuneplanens samfunnsdel, og 

både areal- og samfunnsdelen vil være sentrale og styrende 

dokumenter for alt videre arbeid i kommunen. Planen 

forventes fullført i 2011.  
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Av konkrete prosjekter som ble utført i 2010 kan det nevnes at fotballbanen fikk en betydelig 

ansiktsløftning. Deler av banen ble planert ut og fikk nytt gress, og i tillegg ble løpebanen rundt hele 

banen utbedret.  Videre ble arbeidet med parken rundt aktivitetshallen påbegynt allerede i 2010, ett år 

tidligere enn planlagt. I første rekk ble vannspeilet gjennom parken opparbeidet, grunnarbeider og noe 

beplantning kom på plass og skateparken ble montert til stor glede for barn og unge. På kaien ble et 

lenge etterlengtet sykkelskur oppført, og veien fra Leiasundet ble oppgradert med gjerder langs bro 

ved Torneskjær, ikke minst med tanke på å sikre skoleveien til alle som bor aust. 

 

Byggesaksbehandling 

Byggeaktiviteten i kommunen var relativt stor. Byggesøknader og meldinger om tiltak varierte fra 

boliger, fritidsboliger, garasjer og tilbygg til større prosjekter som venterom på Vollsøy ferjekai. Det 

ble også gjennomført tilsyn i forbindelse med byggearbeider.  

 

Teknisk/vedlikehold 

Teknisk driftsavdeling sørger fortløpende for vedlikehold av kommunale bygg. 

 

I 2010 har det vært flere større prosjekter i tillegg til generelt 

vedlikeholdsarbeid. Kombisenteret har blitt oppgradert med en 

flott sansehage. Her er det opparbeidet pilhekk og annen 

beplantning, samt bygd terrasse og ny utgang fra sykehjemmet 

til nordsiden av kombisenteret. Inne på sykehjemmet har det 

blitt lagt til rette for en såkalt erindringsstue. Videre har 2. 

etasje av Haalandshuset blitt renovert, og fremstår nå som en 

god kommunal bolig i et attraktivt område. Kommunehuset har 

blitt malt og det er gjennomført et større arbeid knyttet til 

vedlikeholdsarbeid i forbindelse med vindu/vannskade. 

 

Måloppnåelse 
  

Evaluering av målsettinger fra budsjettperioden 2010 

Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Yte service overfor innbyggerne, og utføre en rettferdig og konsekvent 

saksbehandling overfor de som søker om tillatelser. 

X X 

2. Øke bemanningen for å kunne yte bedre service til innbyggerne og for å 

ivareta kommunens mange oppgaver og utfordringer i forhold til de 

krav som stilles fra storsamfunnet. 

X X 

3. Regulere og bygge ut Melingsgården til boligformål og 

forretningsformål for å sørge for at fremtidens innbyggere får et godt 

bomiljø og de servicetilbud de har behov for.  

X X 

4. Ferdigstille Kvitsøy Aktivitetshall innen august 2010 for å skape et 

miljø for lek og aktivitet, og starte planlegging av Kvitsøy Park. 

X  

5. Samarbeide med Statens Vegvesen slik at Kvitsøy får en 

fastlandsforbindelse med Rogfastprosjektet som tilpasses landskapet og 

lokalsamfunnet på en god måte. 

X X 

6. Videreføre internasjonale og nasjonale målsettinger om en mer 

miljøvennlig livsstil og ressursforvaltning gjennom lokale tiltak. 

 X 

7. Restrukturere Gamlekaien for å skape flere båtplasser og minske 

negative konsekvenser av båtturisme for de nærmeste naboer. 

Tilrettelegge Grøningen med naturhavner for å redusere noe press på 

Gamlekaien. 

X X 

 

 



 

             

       Kvitsøy kommune                     side 29 av 32  Årsmelding 2010 

Landbruk 

Landbrukskontoret i Sandnes har ansvaret for den kommunale landbruksforvaltningen og 

gjennomføringen av den statlige støtte- og finansieringsordningen innen landbruket i Kvitsøy.  

Landbrukskontoret har også i 2010 behandlet og innvilget søknader om fylkeskommunale SMIL-

midler. Av planarbeid har det i 2010 blitt arbeidet med strategiplan for landbrukets kulturlandskap. 

Planen er ført i pennen av Landbrukskontoret i Sandnes i samarbeid med kommunens kommunalleder 

for plan og uvikling. Planen vil bli politisk behandlet i 2011. I 2010 ble det også oppstart av en egen 

forvaltningsplan for grågås. Planen blir ferdigstilt og politisk behandlet i 2011. 

 

Miljøvern 

Kommunestyret vedtok i oktober 2009 oppstart av arbeid med klima- og energiplan for Kvitsøy i 

forbindelse med rullering av kommuneplanen. I 2010 har det blitt etablert en arbeidsgruppe bestående 

av kommunens fagadministrasjon og politikere som har arbeidet med temaet. En ferdig plan forventes 

vedtatt i 2011. Ellers omhandles miljøvern som eget tema i kommuneplanen.  

 

Bemanning 

2010 var preget av stor aktivitet på flere plan. Plan og utvikling hadde to fulltidsansatte i 

administrasjonen, kommunalleder og kommuneplanlegger, dette førte til at kommunen hadde 

mulighet for å løse de fleste oppgaver internt, uten innleid konsulenthjelp. 

 

Det ble ansatt en driftsansvarlig for aktivitetshallen i 50 %, knyttet opp til teknisk driftsavdeling. 

Vedkommende har ansvarlig for både vedlikehold og drift av hallen. Utover dette var teknisk 

driftsavdeling preget av langvarig sykefravær i 2010. Selv med en noe lavere bemanning, klarte 

avdelingen likevel å utføre en lang rekke av oppgavene som var avsatt i budsjettet. Innen renhold var 

situasjonen relativt stabil, med faste ansatte tilbake fra permisjon. Det ble også opprettet en ny stilling 

i forbindelse med åpning av ny aktivitetshall, samtidig som gymsalen på skolen ikke lenger krever 

renhold da denne ikke lenger blir brukt. 

 

 

Videre utfordringer 
Den største utfordringen for sektoren er kombinasjonen av de svært mange ulike oppgaver og lav 

bemanning. Dette var noe bedre i 2010 enn året før, men da kommuneplanlegger takket nei til videre 

engasjement i kommunen, og dette sammenfalt med svangerskapspermisjon for kommunalleder, så 

det ved overgangen til 2011 vanskelig ut med tanke på bemanning av administrasjon for plan og 

utvikling. En kombinasjon av egen tilsetting og eksterne samarbeidsavtaler har likevel gitt en 

tilfredsstillende bemanning og en forsvarlig tjenesteproduksjon. Også innen teknisk uteseksjon og 

renhold er man sårbare i forhold til mulighetene for å engasjere vikarer på kort varsel.   

 

Det er flere store prosjekter som skal videreføres i 2011. 

Kommuneplanarbeidet skal fullføres i 2011. Melinggarden skal 

detaljreguleres og det utarbeides teknisk plan. Videre skal 

aktivitetsparken ferdigstilles med amfi/utescene og mer 

beplantning. I forbindelse med Rogfastutbyggingen må 

kommunen utarbeid reguleringsplan som både omfatter 

deponiområder og trasé-valg. Videre skal også reguleringsplanen 

for Leiasundet rulleres.  

 

Av andre prosjekter kan den nevnes at det skal arbeides med tilrettelegging for parkering av både biler 

og båter for fastboende, hytteeiere og gjester i samarbeid med grunneier i Naustvollvågen og ved 

Gamlekaien. Arealer og områder avsatt til dette er begrensede og det er viktig å finne løsninger som 

er gode og trafikksikre for alle. Videre må påbegynt utbedring av kloakkanlegg ved skolen fullføres. 

Etter planen skal også friområdet på Grøningen oppgraderes, jfr politisk behandling av utomhusplan 

for området. 
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Andre utfordringer for kommunen er nye og flere krav som følge av nye lover: ny plan- og 

bygningsloven setter nye krav til bl.a. universell utforming og sterkere krav til kommunalt tilsyn og 

oppfølging av ulovligheter. Matrikkelloven stiller nye krav til bl.a. saksbehandling, gjennomføring av 

oppmålingsforretninger og føringer av matrikkelen. Ny havne- og farvannslov stiller krav bl.a. til at 

kommunen skal sørge for sikkerhet og fremkommelighet i havner og kommunens sjøområder, holde 

oppsyn og inspisere farvann. I sum vil dette by på utfordringer både i form av å få på plass nye 

rutiner, og det behovet som blir skapt til nødvendighet av oppdatering av kunnskap både for 

kommunens ansatte og politikere som skal behandle sakene. 

 

KVITSØY ELDRERÅD 

 

Kvitsøy eldreråd har i året 2010 bestått av Gerd Meling, Ingrid Pettersen, Rolf Skretting og Solveig 

Sande. Bernhard Erland var med til sommeren da han flyttet ut av kommunen.  1. varamedlem 

Solveig M. Nordbø ble da fast medlem og Einar Nøstvold ble 1. varamedlem. 

 

Eldrerådet er et politisk valgt og lovpålagt utvalg siden 1992 og skal tale de eldres sak i f.eks. 

økonomisaker, kommune- og reguleringsplanarbeid, boligbygging, planer innen helse- og 

sosialsektoren, saker vedr. samferdsel og kommunikasjon og rette særlig oppmerksomhet mot såkalt 

”universell utforming”. Eldrerådet har hatt 5 møter og behandlet 18 saker i 2010, bl.a. 

transportordning for personer med TT-kort og kjøp av minibuss til kommunen. I 2010 har eldrerådet 

stått for drosjekjøring av personer med TT-kort i påvente av en permanent ordning. Som vanlig har 

2010 vært et aktivt år for eldrerådet med varierte aktiviteter og arrangementer; 

 

Dato Aktivitet 

15.03.10 Konsert og allsang med Per Husby. Arr: Eldrerådet + kulturetaten i kommunen  

09.09.10 Fellessamling for eldrerådene i Ryfylke på Rennesøy.  4 rep. fra Kvitsøy. 

15.09.10 Teatertur til Sandnes kulturhus. Jubileumsmusikal. 16 stk deltok og Eldrerådet betalte 

felles buss. 

30.09.10 Eldrerådet var vertskap da en gruppe fra Randaberg kom på besøk i anledning deres 

”Livsgledeuke”.  

01.10.10 I anledning den internasjonale eldredagen var Kvitsøy invitert til Randaberg med 

arrangement i Grødem kirke. I år var det besøk av ass. dir. Geir Sverre Braut.  Musikk 

av Optimistene og god servering av Bondekvinnelaget. 

10.11.10 Seniorkonferansen i Stavanger. 3 av eldrerådets medlemmer deltok.  

 
Eldrerådet har dessuten vært representert og møtt på møter vedrørende bygging av aktivitetshall, 

regulering av Melingsgården, samt sendt forespørsel vedrørende parkeringsplasser og parkering utfor 

lokalene til fysioterapeuten. Videre har eldrerådet bedt teknisk etat se på muligheten for at beboerne 

på kombisenteret kan få benytte ”Fyrvokterbrygga”. Dette ble gjort, og det kom opp bord og benker 

sponset av Kvinne- og familieforbundet.  Eldrerådet har også gjort henvendelse til teknisk etat om 

mulighet for innlagt vann ved toalettet i Sandrenna. 

 

Det er blitt avholdt datakurs for nybegynnere med Odd Svendsen som lærer. 7 stk. fullførte. I tillegg 

har eldrerådet sammen med kombisenteret hatt treff for ”Vi over 60” på kombisenteret hver tirsdag 

med forskjellig program. 

 

Eldrerådet har også i 2010, etter søknad, bidratt med tilskudd til diverse aktiviteter i regi av Gla-

Trimmen og Kvinne- og familieforbundet. 



 

 

 



 

 

 

Vil du vite mer om Kvitsøy kommune? 
Kontakt oss gjerne for spørsmål og mer informasjon: 

 

Kvitsøy kommune 

4180 KVITSØY 

 

post@kvitsoy.kommune.no  

www.kvitsoy.kommune.no  

 

 

 

Telefonliste: 
Kommunehuset   51 73 63 00 

Kommunehus faks  51 73 63 01 

Ordfører   48 03 83 17 

Rådmann   97 59 32 56 

 

Sykehjemmet   51 73 63 50 

Sykehjem faks   51 73 63 63 

Bakvakt sykepleier  91 77 74 08 

Legekontor   51 73 63 53 

Helsesøster   51 73 63 55 

Fysioterapeut   51 73 63 58 

Bibliotek   51 73 63 60   

 

Skolen    51 73 63 70 

Personalrom   51 73 63 74 

Skole faks   51 73 63 71 

SFO    40 44 87 28 

 

Barnehagen   51 73 63 90 

Barnehage faks   51 73 63 91 

Kråkebolla   51 73 63 93 

Sjøstjerna   51 73 63 94 

mailto:post@kvitsoy.kommune.no
http://www.kvitsoy.kommune.no/

